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29 august 2018Ultima “Oamenii deştepţi vorbesc pentru că au ceva de spus; proştii, pentru
că trebuie să spună ceva”. Platon

La cât mai puține intervenții!

10 ani de la primul
apel SMURD
Constanța!

La 28 august 2008, în Dispeceratul
pompierilor s-a primit primul apel de urgenţă
pentru Serviciul Mobil de Urgenţă, Reanimare şi
Descarcerare (SMURD) Constanţa. Anul acesta
se împlinesc 10 ani de activitate la foc continuu,
cu mii de intevenții și salvări. „La acea dată, 5
medici tineri, sustinuţi de medicul şef coordonator
– dr. Rodica Tudoran, porneau cu emoţie şi
bucurie în această frumoasă aventură, alături de
asistente şi paramedici – toţi lipsiţi de experienţa
muncii în prespital. Au trecut zece ani de la acel
prim apel! Zece ani de când medicii, asistentele
şi paramedicii sunt alături de cetăţenii acestui
judeţ“, transmit reprezentanții Inspectoratului
pentru Situații de Urgență. 

Fiecare cetăţean tresare atunci când aude
sirena şi vede ambulanţa roşie. De la copii la
vârstnici, de la oameni de afaceri la nevoiaşi, toţi
au simţit măcar o dată în viaţă, cât de importantă
este munca acestor oameni. Sunt văzuţi zilnic,
alergând cu autospecialele lor într-o luptă
continuă cu timpul, pentru a salva cât mai multe
vieţi. În cei şase ani de activitate au readus
speranţa în sufletele multor oameni.

Viaţa unui om este darul cel mai de preţ şi
trebuie apărat prin orice mijloace. Acesta este
motto-ul paramedicilor din cadrul Inspectoratului
pentru Situaţii de Urgenţă „Dobrogea” al judeţului
Constanţa care, prin profesionalism şi de propria
viaţă, pe cele ale victimelor ce trebuiau salvate.

Aceştia sunt salvatorii noştri! Sunt oameni
care intervin atunci când cineva este la limita
dintre viaţă şi moarte. Au intervenţii atât pe timp
de zi cât şi de noapte, de cele mai multe ori
efectuând manevrele la lumina farurilor şi
reflectoarelor, dar toţi îşi practică meseria cu
profesionalism, indiferent de condiţiile
meteorologice.

Dacă vă întrebaţi cum va fi
vremea în luna care urmează,
specialiştii Administraţiei Naţionale
de Meteorologie (ANM) au
răspunsul. Potrivit celei mai recente
prognoze, valabilă din data de 27
august şi până în data de 24
septembrie, valorile termice medii
se vor situa, în general, peste
normele climatologice ale
intervalului, în timp ce, la nivel de
precipitaţii, estimările arată cantităţi
excedentare mai ales local în zonele
de munte. Potrivit specialiştilor, în
săptămâna 27 august - 3
septembrie, temperaturile medii se
vor situa în jurul normei
climatologice sau pot fi uşor mai
scăzute decât acesta local în vestul
ţării, dar în general mai ridicate
decât normalul perioadei în restul
teritoriului, cu abateri mai mari
îndeosebi în regiunile estice. De
asemenea, cantităţile de precipitaţii
vor fi uşor excedentare local în
centru, sud-vest şi la munte şi
deficitare în restul teritoriului,
îndeosebi în regiunile estice şi sud-
estice.

În săptămâna 3 - 10
septembrie, mediile valorilor termice
vor fi peste norma climatologică a
săptămânii în cea mai mare parte a
teritoriului, local mai ridicate în
jumătatea de vest. Totodată, în cea
mai mare parte a ţării, regimul
pluviometric se va încadra în
general în limitele normale ale
perioadei.

În privinţa prognozei din
săptămâna 10 - 17 septembrie,
meteorologii estimează că
temperatura aerului va avea valori
în general mai ridicate decât
normalul climatologic al săptămânii,
local cu abateri mai mari în
jumătatea de vest a ţării. În plus,
precipitaţiile vor fi apropiate de
normele climatologice ale
intervalului, local uşor excedentare
îndeosebi în zonele de munte. 

Pe durata săptămânii 17 - 24
septembrie, specialiştii anticipează
valori termice în general mai ridicate

decât normalul climatologic al
perioadei, cu abateri mai mari în
nord-vest. Precipitaţiile pot fi uşor
excedentare, local în zonele
montane şi în regiunile vestice,
centrale şi estice, iar în restul
teritoriului vor fi apropiate de
normele climatologice ale
intervalului.

În concluzie, în Dobrogea şi în
vest va fi mai cald decât normalul
perioadei, va ploua la munte şi nu
uitaţi: fenomenele meteo extreme
sunt de tip now casting, deci nu pot
fi prognozate!

27 august - 24 septembrie

Vremea până pe 24
septembrie! Prognoză ANM

Stadionul unde s-a scris istorie pentru
fotbalul românesc va fi demolat

Hidroelectrica îl ține la
curent pe Dumnezeu

Hidroelectrica a încheiat un
contract de furnizare a energiei
electrice cu Patriarhia Română -
Administrația Patriarhală, ce
urmează să se deruleze timp de un
an începând din septembrie; sunt
incluse mai multe locuri de consum,
printre care și noua Catedrală a
Mântuirii Neamului, conform unui
comunicat de presă al companiei,
citat de hotnews.ro. „Prin încheierea
acestei colaborări, Hidroelectrica și-
a manifestat încă o dată interesul
față de susținerea cultului

românesc, bucurându-se de faptul că instituția ce deține cea mai
mare încredere în rândul românilor, Biserica, a ales să lucreze cu
o companie românească, promovând valorile ce ne leagă -
încredere, seriozitate și spirit național. Această colaborare
vorbește, într-o perioadă simbol (anul centenar), despre
capacitatea poporului nostru de a se mobiliza pentru unitate în
toate formele ei - credință, cultură și, de ce nu, afaceri“, a declarat
președintele directoratului Hidroelectrica, Bogdan Badea. Să
vedem la cine vor face reclamații preoții, dacă pică lumina - la
deranjamente sau direct mai sus? În iunie, compania a încheiat
alte două contracte de furnizare a energiei electrice cu RATB și
METROREX. în primul semestru din 2018, Hidroelectrica a avut
un profit brut de 1,161 miliarde lei, la o cifra de afaceri de 1,992
miliarde lei.
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Stadionul pe care foarte
mulți iubitori ai sportului rege îl
consideră „templul” fotbalului
românesc urmează să fie
demolat, pentru a fi înlocuit de o
arenă modernă, în vederea
organizării EURO 2020,
competiție care va fi găzduită și
de București. Patru meciuri de
la turneul final al Campionatului
European de fotbal din 2020 vor
fi găzduite de Arena Națională
din București, două din faza
grupelor, un meci din optimile
de finală și unul din sferturile de
finală, iar stadioanele Ghencea,
Rapid, Arena Națională și
Dinamo au fost desemnate
pentru a găzdui antrenamentele
naționalelor participante la
turneul final. Compania
Națională de Investiții s-a
angajat să renoveze aceste
stadioane, stadionul „Steaua”
din Complexul Sportiv Ghencea
urmând să fie reconstruit din
temelii.

Pe legendarul stadion din
Ghencea s-a desfășurat
campania Stelei din sezonul
1985-1986, care s-a încheiat cu
obținerea celui mai mare trofeu

din istoria fotbalului românesc,
Cupa Campionilor Europeni, iar
partidele susținute de
reprezentativa României au dus
la obținerea unor victorii de
răsunet în compania unor
naționale de top din fotbalul
mondial.

Marți, Clubul Sportiv al
Armatei Steaua București a
organizat un eveniment pe
stadionul „Steaua”, la care au
fost prezenţi şi foştii jucători
Anghel Iordănescu, Marius
Lăcătuș, Miodrag Belodedici,
Adrian Bumbescu, Ştefan Iovan,
Gavrilă Balint, Adrian Neaga,
George Ogăraru și Mirel Rădoi,
toți invitații primind ca amintire o
bucată din gazonul vechii arene.
S-a disputat şi un meci între
două grupe de copii ale CSA
Steaua, iar Cristian Petrea,
comandantul clubului
bucureștean, a anunţat că
sâmbătă, între orele 10.00 şi
16.00, stadionul va fi deschis
publicului care vrea să-şi ia
rămas bun de la vechiul stadion
„Steaua”, inaugurat în anul
1974.

„În Templul fotbalului

românesc s-a scris istorie. Aici
au avut loc cele mai importante
rezultate ale echipei Steaua, cât
şi ale echipei naţionale. Aici s-a
scris o parte din istoria fotbalului
românesc, aici au adus
performanţe Lăcătuş, Tudorel
Stoica, Piţurcă, Boloni şi o parte
dintre marii noştri jucători. Pot
spune că aici a fost şi casa mea
de la 11 ani, pentru că aici mi-
am petrecut o mare parte din
cariera mea sportivă”, a declarat
Anghel Iordănescu, fostul
căpitan și antrenor al Stelei și al
echipei naționale de fotbal a
României. „Este stadionul care
îmi va rămâne veşnic în
amintire. Îmi doresc din tot
sufletul ca odată terminat acest
stadion să fiu din nou aici alături
de echipa care sper că va
ajunge în cel mai scurt timp
acolo unde îi este locul”, a spus
și Marius  Lăcătuş. Preşedintele
Federaţiei Române de Fotbal,
Răzvan Burleanu, a anunțat că
tricolorii vor reveni în Ghencea
după construirea noului stadion.
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